
Zápis č. 3 

z řádného jednání zastupitelstva obce Písečná ze dne 9. 12. 2022 

 

Účast: 

- přítomno 7 členů zastupitelstva obce, omluven  

- Hosté – Wania Wiesław, společnost HEGAS; Baselides Roman, redaktor Hutníku 

 

Jednání zahájil Bc. David Ćmiel, starosta obce Písečná, který přivítal členy 

zastupitelstva. Starosta prohlásil, že zastupitelstvo je řádně svoláno, vyhlášeno a je 

usnášeníschopné. 

 

 

Stanovení zapisovatele 
Starosta obce pověřil Petru Rathouskou vyhotovením zápisu. 

 

 

Schválení programu jednání 

 

1. Studie energetických úspor na budovách a instalace fotovoltaických elektráren  

2. Obecně závazné vyhláška o místním poplatku za odpady č. 4/2021 – výsledky systému 

MESOH, stanovení hodnoty EKO-BODU, stanovení výše poplatku 

3. Smlouvy na dodávky elektrické energie – výběr nového dodavatele 

4. Smlouva o provádění zimní údržby chodníku – Josef Bojko 

5. Smlouvu o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IP-12-8027470 s ČEZ Distribuce 

6. Žádost o výstavbu vodovodního řadu v lokalitě Písečná - Konečná 

7. Informace ke stavu investičních projektů 

8. Plánované investiční aktivity na období let 2023/2024 – aktualizace akčního plánu, 

plnění strategie 

9. Rozpočtové opatření č. 8 

10. Rozpočet obce Písečná na rok 2023 

11. Střednědobý výhled rozpočtu obce Písečná na období 2024 – 2026 

12. Různé 

 odměňování neuvolněných členů zastupitelstva 

 termíny jednání ZO rok 2021 

13. Diskuse 

14. Závěr 

 

Výsledek hlasování: 

PRO:   7 

PROTI:  0 

ZDRŽELO SE: 0 

Zastupitelstvo obce Písečná schválilo program jednání. 

 

 

 

Návrhová komise 

Starosta obce podal návrh na členy návrhové komise: p. Pavlusová, Bc. Jaracz a Mgr. 



Byrtusová. Žádné další návrhy nebyly vzneseny, přistoupilo se k hlasování. 
 

Výsledek hlasování: 

PRO:   7 

PROTI:  0 

ZDRŽELO SE: 0 

Zastupitelstvo obce Písečná schválilo návrhovou komisi ve složení: p. Pavlusová, Bc. 

Jaracz a Mgr. Byrtusová. 

 

 

 

Schválení ověřovatelů zápisu 

Starosta obce podal návrh na ověřovatele zápisu: p. Benek a Ing. Byrtus. Žádné další návrhy 

nebyly vzneseny a starosta dal o návrhu na ověřovatele zápisu hlasovat. 
 

Výsledek hlasování: 

PRO:   7 

PROTI:  0 

ZDRŽELO SE: 0 

Zastupitelstvo obce Písečná schválilo ověřovatele zápisu: p. Benek a Ing. Byrtus. 

 

 

 

Plnění usnesení č. 32 z jednání zastupitelstva ze dne 15. 8. 2022 

 

K bodu 1. schválilo: 

2/6 uzavření mostu ev. č. M12 pro motorová vozidla z důvodu nevyhovujícího technického 

stavu - rozpracováno 

2/7 poskytnutí návratné finanční výpomoci ve výši 97 000 Kč Sdružení hasičů ČMS – Sboru  

 dobrovolných hasičů Písečná, IČO 64121895, se sídlem Písečná 42, 739 91, na 

předfinancování projektu „Vybavení pro spolkovou činnost – SDH Písečná“ 

realizovaného v rámci Programu rozvoje venkova, a schvaluje smlouvu o poskytnutí 

NFV se Sdružením hasičů ČMS – Sborem dobrovolných hasičů Písečná – smlouva 

podepsána, finanční prostředky zaslány na účet 

2/8 poskytnutí finančního daru ve výši 16 000 Kč Sdružení hasičů ČMS – Sboru 

dobrovolných hasičů Písečná, IČO 64121895, se sídlem Písečná 42, 739 91, na vybavení 

pro požární sport mladých hasičů, a schvaluje uzavření smlouvy o poskytnutí finančního 

daru se Sdružením hasičů ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Písečná - smlouva 

podepsána, finanční prostředky zaslány na účet 

2/9 souhlas s rozšířením kapacity o 2 úvazky v přímé péči v Charitní pečovatelské službě, a 

souhlas s navýšením finanční spoluúčasti ve výši 20 % z oprávněné provozní ztráty ročně, 

která se týká poskytování služby občanům obce Písečná, a to dle předem projednaného 

položkového rozpočtu služby – písemně odpovězeno 

2/10 souhlas s rozšířením kapacity o 3,4 úvazky v přímé péči v Denním stacionáři sv. Josefa, 

a souhlas s navýšením finanční spoluúčasti ve výši 25 % z oprávněné provozní ztráty 

ročně, která se týká poskytování služby občanům obce Písečná, a to dle předem 

projednaného položkového rozpočtu služby – písemně odpovězeno 

2/11 rozpočtové opatření č. 7 – obec hospodaří v souladu s tímto rozpočtovým opatřením 

2/12 převedení pravomocí na starostu obce Písečná k provádění rozpočtových opatření 

v objemu 100 000 Kč na oddíl paragraf v příjmech a výdajích v rámci jednoho 

rozpočtového opatření a neomezeně v daňových příjmech, transferech, příjmech bez 



oddílu paragrafu a rezervách na účtu v příjmové i výdajové části – pravomoci bylo 

využito, da vědomí RO č. 8 

2/13 poskytnutí dotace z rozpočtu obce Písečná ve výši 24 463,75 Kč k financování 

spolupodílu nákladů na pořízení a instalaci nabíjecích stanic v rámci projektu 

„Jablunkovsko plné energie“ a schvaluje smlouvu o poskytnutí dotace se Sdružením obcí 

Jablunkovska, IČO 65494636, se sídlem Dukelská 144, 739 91 Jablunkov  - smlouva 

podepsána, finanční prostředky zaslány 

2/14 změnu „Programu obce Písečná pro poskytování Návratných finančních výpomocí na  

 předfinancování výměny kotlů na pevná paliva v rámci programu Kotlíkové dotace  

 v Moravskoslezském kraji – 3. výzva“ spočívající v prodloužení termínu pro výměnu 

kotle nejpozději do 31. 12. 2022 – zveřejněno na stránkách obce 

2/15 Smlouvu o dílo k provádění zimní údržby komunikací a zpevněných ploch v obci Písečná 

s firmou Václav Ligocki, IČO 07189176, se sídlem Jablunkov 1148, na zimní období 

2022 – 2023 - smlouva byla podepsána oběma stranami 

2/16 Dohodu č. 17787 o úpravě vodního díla z důvodu činnosti a umístění stavby v jeho 

ochranném pásmu se společností Severomoravské vodovody a kanalizace Ostrava a.s., 

IČO 45193665, se sídlem 28. října 1235/169, Mariánské Hory, 709 00 Ostrava – dohoda 

byla podepsána oběma stranami 

 

K bodu 2. vzalo na vědomí 

2/17 informace o návrhu smlouvy s Městem Jablunkov o placení části nákladů spojených 

s provozem veřejného pohřebiště v Jablunkově – bude projednán v únoru 2023 

2/18 Informace o produktu ČEZ „VO za korunu“ 

2/19 informace o průběhu veřejné zakázky na služby v odpadovém hospodářství – dnes 

otevírání obálek 

2/20 informace o probíhajících investičních projektech – dnes aktualizace 

2/21 rozpočtové opatření č. 6 
 

 

Výsledek hlasování: 

PRO:  7 

PROTI:  0 

ZDRŽELO SE:  0 

Zastupitelstvo obce Písečná schválilo plnění usnesení č. 2 ze dne 7. 11. 2022 

 

 

 

Studie energetických úspor na budovách a instalace fotovoltaických elektráren 

K projednání byla předložena Studie energetických úspor objektů v obci Písečná, která se 

zabývá možnostmi instalace fotovoltaických elektráren a úprav otopných soustav u 4 obecních 

budov, především v budově ZŠ a MŠ Písečná a kulturního domu. Starosta nechce přijímat žádná 

zásadní rozhodnutí. Pokud by došlo mezi zastupiteli ke shodě ohledně instalace fotovoltaiky, 

muselo by se nejdříve zadat zpracování projektové dokumentace. Dále starosta přiblížil 

současné možnosti využití dotací. Závěry studie přišel představit na jednání Ing. Wieslaw 

Wania, ředitel společnosti HEGAS. Následovala diskuse, kterou starosta ukončil následujícími 

body: 

- vypočítat statiku střechy KD 

- prověřit možnosti připojení zdrojů do sítě 

- rozšířit studii o centrální zdroj vytápění mimo školu 

- u budov KD a ZŠ zachovat pouze 1 společnou kotelnu 

- propojit budovy kabelem 



 

Starosta se dále dotazoval na možnosti dotace, zda je vhodnější ponechat každý objekt 

samostatně nebo vše zpracovat v jednom projektu. Ing. Wania uvedl, že toto je dotaz na 

vyhlašovatele jednotlivých dotačních titulů. V současné chvíli není společný projket, proto by 

se ohledně připojení fotovoltaiky u ČEZ dotazoval ke každé budově zvlášť.  

Nebyly vzneseny připomínky, navrhuje starosta vzít tento bod jednání na vědomí. Bez 

připomínek, přistoupilo se k hlasování.  

Během projednávání tohoto bodu se na jednání dostavil p. Baselides, redaktor Hutníku.  
 

Výsledek hlasování 

PRO:  7 

PROTI:  0 

ZDRŽELO SE:  0 

Zastupitelstvo obce Písečná bere na vědomí Studii energetických úspor objektů v obci 

Písečná. 

 

 

V 10:00 z jednání odešel p. Wania.  

 

 

Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za odpady č. 4/2021 – výsledky systému 

MESOH, stanovení hodnoty EKO-BODU, stanovení výše poplatku 

Vzhledem k tomu, že se neměnila výše poplatku, slevy ani hodnoty ekobodu, nebylo nutné 

schválit novou obecně závaznou vyhlášku. Podklady pro tento bod připravil místostarosta. 

Zastupitelé se zabývali různými modelovými výpočty, které připravil. Uvedl také, že 

společností MESOH bylo doporučeno stanovit výši poplatku dle skutečných nákladů na svoz 

odpadů v přepočtu na 1 osobu, což by odpovídalo částce vyšší než 900 Kč, Následovala diskuse, 

v níž starosta navrhuje ponechat poplatek, výši slevy i hodnotu ekobodu na současné výši, tedy 

850/70/7. Dodal, že při rozhodování je nutné brát v úvahu celkovou ekonomickou situaci, 

především růst nákladů na bydlení u všech domácností. V posledních letech byl poplatek za 

odpady pravidelně zvyšován, zároveň však bylo možné uplatnit výraznou slevu z poplatku až 

do výše 70%. Při této slevě je náš poplatek v rámci regionu nejnižší. Pro příští rok navrhuje 

poplatek nezvyšovat, aby obec pomohla domácnostem a navýšení nákladů na systém zahrnula 

do rozpočtových výdajů obce. Ing Byrtus navrhuje zvýšit alespoň hodnotu ekobodu, aby lidé, 

kteří třídí, získali vyšší slevu, pomoc pro občany by tak byla vyšší. Je tedy pro hodnoty 

850/70/10. Dalším návrh byl podán Mgr. Kantorem, a to 900/70/7. Další návrhy nebyly 

vzneseny, přistoupilo se k hlasování o návrzích dle pořadí.  
 

Výsledek hlasování 

PRO:  4 (Ćmiel, Byrtusová, Benek, Sikora) 

PROTI:  3 (Byrtus, Jaracz, Kantor) 

ZDRŽELO SE:  0 

Zastupitelstvo obce Písečná schválilo ponechání hodnoty „ekobodu“ v systému MESOH 

v úrovni 7 Kč a ponechání poplatku za odpady ve stávající výši 850 Kč na osobu a rok. 

 

 

 

Smlouvy na dodávky elektrické energie – výběr nového dodavatele 

K projednání předložen návrh na úpravu smluv o dodávkách elektrické energie. Obec má od 

1. 4. 2022 uzavřeny smlouvy o dodávkách el. energie na dobu 24 měsíců se společností Yello, 

které vzešly z výběrového řízení, které organizovala firma Marandis, zastoupená jednatelem 



Martinem Andersem pro 8 obcí. V minulosti šlo vždy o smlouvy se zafixovanou cenou. I 

tentokrát jsme byli panem Andersem ujišťováni, že se jedná o smlouvy s fixní cenou platnou 

do března 2024. V průběhu listopadu jsme obdrželi email, že dodavatel zvyšuje ceny energií a 

naše smlouvy nejsou zafixované. Zároveň však dodavatel upozornil, že dle nařízení vlády č. 

298/2022 budou v ČR od 1. 1. 2022 platit maximální (zastropované) ceny elektřiny v úrovni 

5,00 Kč/kWh bez DPH. Na základě této informace starosta svolal společné jednání starostů 

všech zainteresovaných obcí a firmy Marandis. Po našich intervencích společnost Yello nabídla 

úpravu podmínek, ve smyslu zkrácení smluvního závazku do konce roku 2023, zkrácení lhůty 

pro výpověď smlouvy na 1 měsíc. Tak, aby obce mohli pružněji reagovat na vývoj trhu 

s energiemi, anebo na případné ukončení regulace ze strany vlády. Dodatky smluv budou 

připraveny nejpozději do 19. 12. 2022. Pokud bychom nepřistoupili na podmínky Yello a 

smluvní vztah ukončili, jsou aktuálně ze strany jednotlivých dodavatelů nabízeny v tuto chvíli. 

Přechod k jinému dodavateli jsme si vyhodnotili jako méně výhodný i z důvodů nedostatku 

času k převodu jednotlivých odběrných míst. Vzhledem k tomu, že dodatky budou připraveny 

až po jednání ZO, navrhnul starosta vzít tento bod na vědomí a požádal o schválení pověření k 

uzavření smluv usnesením zastupitelstva. Bez připomínek, přistoupilo se k hlasování o návrhu 

starosty. 
 

Výsledek hlasování 

PRO:  7 

PROTI:  0 

ZDRŽELO SE:  0 

Zastupitelstvo obce Písečná bere na vědomí informace o návrhu společnosti Yello 

k dodávkám elektrické energie a pověřuje starostu obce k uzavření dodatků smluv 

k jednotlivým odběrným místům v souladu s tímto návrhem. 

 

 

 

Smlouva o provádění zimní údržby chodníku – Josef Bojko 

Dochází k navýšení cen za služby, přesto starosta navrhuje schválit smlouvu. Bez připomínek, 

přistoupilo se k hlasování o návrhu starosty.   
 

Výsledek hlasování 

PRO:  7 

PROTI:  0 

ZDRŽELO SE:  0 

Zastupitelstvo obce Písečná schválilo Smlouvu o dílo na provádění zimní údržby 

komunikací pro pěší v katastru obce Písečná s firmou Bojko Josef, IČO 14606682, se 

sídlem Písek 494, na zimní období 2022/2023. 

 

 

 

Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IP-12-8027470 s ČEZ Distribuce 

Ke schválení předložena smlouva úplatná o zřízení věcného břemene pro ČEZ Distribuce. 

Starosta navrhuje schválit. Bez připomínek, přistoupilo se k hlasování o návrhu starosty.  
 

Výsledek hlasování 

PRO:  7 

PROTI:  0 

ZDRŽELO SE:  0 

Zastupitelstvo obce Písečná schválilo Smlouvu o zřízení věcného břemene - služebnosti č. 



IP-12-8027470 zemní přípojky NN se společností ČEZ Distribuce, a.s., IČO 24729035, se 

sídlem Děčín IV-Podmokly, Teplická 874/8, 405 02 Děčín. 

 

 

 

Žádost o výstavbu vodovodního řadu v lokalitě Písečná - Konečná 

K projednání předložena žádost o rozšíření vodovodní sítě v lokalitě Písečná- Konečná, 

komunikace p. č. 1069. Žádost podali majitelé pozemků v uliční řadě od RD 210 až k RD 12, 

kteří zde chtějí stavět nové rodinné domy. V současné chvíli starosta nedokáže posoudit, zda 

SmVaK povolí toto rozšíření. K případnému rozšíření sítě je nutné zpracovat studii, prověřit, 

zda pro připojení jsou technické podmínky a je tedy přípustné. Starosta navrhuje prověřit 

technické možnosti výstavby a pak případně řešit náklady na jeho výstavbu a financování. Nyní 

starosta navrhuje vzít na vědomí žádost o výstavbu vodoměru a dále schválit zpracování studie 

pro výstavbu nového vodovodního řadu. Bez připomínek, přistoupilo se k hlasování o 

jednotlivých návrzích starosty.  
 

Výsledek hlasování 

PRO:  7 

PROTI:  0 

ZDRŽELO SE:  0 

Zastupitelstvo obce Písečná bere na vědomí žádost o výstavbu vodovodního řadu. 

 

 

Výsledek hlasování 

PRO:  7 

PROTI:  0 

ZDRŽELO SE:  0 

Zastupitelstvo obce Písečná schválilo zpracování studie pro výstavbu vodovodního řadu 

na pozemku p. č. 1069. 

 

 

 

Informace ke stavu investičních projekt  

 rozšíření vodovodních řadů – podána žádost o dotaci v kolové soutěžní výzvě,  z OPŽP 

2021-2027, v hodnocení 

 jímání dešťové vody – pokračují projekční práce, urgováno 

 rekonstrukce hasičské zbrojnice – podáno na stavebním úřadě, nezahájeno, personální 

problémy na stavebním úřadě, v podkladech k jednání aktualizovaný rozpočet stavby 

spolu s rozšířením o kryté stání, dotační výzva bude vyhlášená v druhé polovině roku 

2023 v rámci MAS Jablunkovsko 

 sanace a rekonstrukce 2. NP ZŠ a MŠ Písečná –  v podkladech k jednání aktualizovaný 

rozpočet stavby, meziročně růst cen v projektu 1,2 mil Kč vč. DPH, výzva MAS Jablun-

kovsko bude vyhlášena v druhé polovině roku 2023, avizovány také výzvy z MMR a 

MŠMT 

 autobusová zastávka a záliv Jižní Konec – pokračuje projekce, zapracování připomínek 

Policie ČR 

 komunikace Lazy k RD č. p. 212 – k projednání bude předložena dohoda vlastníků po-

zemků ohledně výkupů pozemků, pokračují projekční práce 

 splašková kanalizace – probíhají projekční práce, jsou zajištěny souhlasy velké většiny 

vlastníků pozemků a RD, dokončení PD, ohrožen smluvní termín dokončení 23. 1. 2023 



 rekonstrukce VO – v materiálech analýza potenciálu VO Písečná, výpočet nákladů a 

dotace, zpracovává se žádost o dotaci na základě analýzy 

 studie fotovoltaiky a vytápění ZŠ – předmětem jednání ZO  

Bez dotazů. Starosta navrhuje vzít tento bod jednání na vědomí. Bez připomínek, přistoupilo se 

k hlasování o návrhu starosty.  
 

Výsledek hlasování 

PRO:  7 

PROTI:  0 

ZDRŽELO SE:  0 

Zastupitelstvo obce Písečná bere na vědomí informace o probíhajících investičních 

projektech. 

 

 

 

 

Plánované investiční aktivity na období let 2023/2024 

- bez usnesení, bude se projednávat až v únoru 2023 

 

 

Rozpočtové opatření č. 8 
Na základ pravomoci svěřené starostovi bylo provedeno rozpočtové opatření č. 8. Jednalo se o 

příjem dotace pro ZŠ a MŠ Písečná v dotačním programu OP JAK. Finanční prostředky byly 

dále zaslány na účet školy. Starosta navrhuje vzít toto rozpočtové opatření na vědomí. Bez 

připomínek, přistoupilo se k hlasování o návrhu starosty.  
 

Výsledek hlasování 

PRO:  7 

PROTI:  0 

ZDRŽELO SE:  0 

Zastupitelstvo obce Písečná bere na vědomí rozpočtové opatření č. 8. 

 

 

 

Rozpočtové opatření č. 9 

Jedná se rozpočtové opatření, ve kterém je prováděno nejvíce změn, které směřují k finalizaci 

rozpočtové skladby v závislosti na přijatých daňových příjmech ze státního rozpočtu. 

V příjmových položkách dojde k doplnění - příjem dotace na přípojku NN Výletiště. Opravené 

RO bude nahráno do materiálů. Starosta navrhuje schválit rozpočtové opatření. Bez 

připomínek, přistoupilo se k hlasování o návrhu starosty.  
 

Výsledek hlasování 

PRO:  7 

PROTI:  0 

ZDRŽELO SE:  0 

Zastupitelstvo obce Písečná schválilo rozpočtové opatření č. 9. 

 

 

 

Rozpočet obce na rok 2023 

Návrh rozpočtu byl součástí materiálů. Daňové příjmy byly navrženy v závislosti na tzv. 



kalkulačce rozpočtového určení daní, kterou zveřejňuje Svaz měst a obcí ČR a je postavena na 

výpočtech ministerstva financí. Přistoupilo se k projednání jednotlivých položek příjmů a 

výdajů. Starosta navrhuje schválit návrh rozpočtu. Na závěr tohoto bodu se dotazoval Ing. 

Byrtus na opravu povrchu víceúčelového hřiště. Proběhla krátká diskuse, z níž vyplynulo, že 

rekonstrukce víceúčelového hřiště bude zařazena do zásobníků projektu pro rok 2023. Bez 

dalších dotazů, přistoupilo se k hlasování o schválení rozpočtu.  
 

 

Výsledek hlasování 

PRO:  7 

PROTI:  0 

ZDRŽELO SE:  0 

Zastupitelstvo obce Písečná schválilo rozpočet obce Písečná na rok 2023. 

 

 

 

Střednědobý výhled rozpočtu Obce Písečná na období 2024-2026 

Souvisí s rozpočtem a je nutné jej ze zákona sestavovat na období po schváleném rozpočtu. 

Starosta navrhuje schválit. Bez připomínek, přistoupilo se k hlasování.  

 

Výsledek hlasování 

PRO:  7 

PROTI:  0 

ZDRŽELO SE:  0 

Zastupitelstvo obce Písečná schválilo střednědobý výhled rozpočtu obce Písečná na 

období 2024 – 2026. 

 

 

 

Odměňování neuvolněných členů zastupitelstva 

Nové nařízení vlády, dle kterého dochází od 1. 1. 2023 k navýšení odměn u uvolněných členů 

zastupitelstva automaticky, u neuvolněných členů musí být schváleno. Následovala diskuse, 

v níž Ing. Byrtus navrhuje ponechání výše odměn ve stávající výši. Ostatní členové s ním 

souhlasili. Bez dotazů či připomínek, nechal starosta o tomto návrhu hlasovat.  
 

Výsledek hlasování 

PRO:  7 

PROTI:  0 

ZDRŽELO SE:  0 

Zastupitelstvo obce Písečná schválilo ponechání odměňování neuvolněných členů 

zastupitelstva obce na úrovni schválené dne 12. 10. 2022 usnesením č. 1/16. 

 

 

 

Žádost o odkoupení pozemku 

Jedná se o pozemek ve vlastnictví obce v lokalitě Závrší, kde není zajištěn přístup ke stavebním 

pozemkům, č. pozemku 264/81 o celkové výměře 20 m2. Žádost podala p. Sikorová z důvodu 

zajištění nezávislého přístupu ke svým pozemkům do budoucna. Z dřívějších informací 

vlastníků stavebních pozemků vyplynulo, že se snaží si zajistit přístup po vlastních pozemcích 

ke stávající komunikaci, a to tak, že sloučením všech pozemků do jedné parcely vznikne jedna 

stavební parcela, která je napojena na komunikaci a budou tak moci vyřídit stavební povolení 



na této sloučené parcele a to i pro více staveb. Komunikace k těmto stavbám by pak nebyly 

veřejné a nepodléhaly by přísným parametrům pro užívání složkami IZS. Dle vyjádření 

stavebního úřadu je možné stavět ve vzdálenosti do 50 metrů od místa napojení této sloučené 

parcely na komunikaci. Sousední pozemky kolem pozemku p. č. 264/81 nejsou ve vlastnictví 

obce a využití pozemku pro jiné záměry obce tak v budoucnu nebude možné. Dle názoru 

starosty realizaci výše uvedené myšlenky brání úzký pruh pozemku p. č. 264/78 ve vlastnictví 

pana Milana Sikory, který s výstavbou v lokalitě nesouhlasí a toto prezentoval mnohokrát 

společně s dalšími rodinnými příslušníky na jednání ZO. Na dnešním jednání se neschvaluje 

prodej pozemku žadatelce. Nejprve je nutno schválit záměr prodeje a poté je nutné jej nejdříve 

zveřejnit na úřední desce a teprve na dalším jednání, pokud někdo další o pozemek neprojeví 

zájem, schválit kupní smlouvu. Cena pozemku by měla vycházet z cenových pásem určených 

posudkem. Do koupě pozemku však může vstoupit více zájemců, v tomto případě by mělo 

zastupitelstvo rozhodnout, na základě jaké ceny bude pozemek prodán, např. dražba, obálková 

metoda. Následovala diskuse, v níž se zastupitelé dohodli, že pozemek obec prodá. Starosta u 

právníka ověří nejvhodnější způsob prodeje pro případ více zájemců o koupi pozemku. Nebyly 

vzneseny žádné připomínky, přistoupilo se k hlasování o schválení záměru prodeje pozemku p. 

č. 264/81. 
 

Výsledek hlasování 

PRO:  7 

PROTI:  0 

ZDRŽELO SE:  0 

Zastupitelstvo obce Písečná schválilo záměr prodeje pozemku parc. č. 264/81. 

 

 

Termíny jednání zastupitelstva obce pro rok 2023  

Na vědomí jsou dány termíny jednání Zastupitelstva obce pro rok 2023 a to: 13. 2., 24. 4., 26. 

6., 14. 8., 16. 10., 15. 12. Bez připomínek, přistoupilo se k hlasování.  
 

Výsledek hlasování 

PRO:  7 

PROTI:  0 

ZDRŽELO SE:  0 

Zastupitelstvo obce Písečná bere na vědomí termíny jednání zastupitelstva v roce 2023 – 

13. 2., 24. 4., 26. 6., 14. 8., 16. 10., 15. 12. 

 

 

 

Dopravní značení – Mostek přes Kotelnici 

Starosta doplnil informace k dopravnímu značení uzavírky mostku přes Kotelnici. Řešení 

bylo konzultováno s Policií ČR, dopravní inspektorát Třinec.  

Bez usnesení.  

 

 

 

Informace - Komunikace parc. č. 710/30 

Jedná se o komunikaci na vyšním konci pod Boturovými. P. Bocek požádal o souhlas se 

zpevněním části pozemku ve vlastnictví obce, který je veden v katastru jako komunikace, 

ovšem komunikace vede mimo tuto plochu a to právě po pozemku ve vlastnictví pana Bocka.  

Na této ploše by chtěl p. Bocek parkovat svá auta. Místostarosta jednal o prodeji části pozemku 

pod místní komunikací, to však pan Bocek odmítl. Obrátil se také na stavební úřad v Jablunkově 



s dotazem, zda může obec oficiální povolit zpevnění plochy. Tuto pravomoc obec nemá. 

V současné chvíli místostarosta navrhuje vzít tento bod na vědomí a zabývat se tímto 

v budoucnu, aby se pozemky daly do souladu se skutečným stavem. Nebyly vzneseny žádné 

dotazy, přistoupilo se k hlasování o návrhu místostarosty.  
 

Výsledek hlasování 

PRO:  7 

PROTI:  0 

ZDRŽELO SE:  0 

Zastupitelstvo obce Písečná bere na vědomí informace o parcele č. 710/30. 

 

 

 

Smlouva o právu provést stavbu 

Smlouva se týká rekonstrukce hlavní obslužnou komunikaci od „Swierczyni“ až k rodinnému 

domu čp. 210. Je zpracován projekt, který bude řešit Správa silnic MSK. Oprava bude 

provedena tzv. recyklací za studena a pokládka nové asfaltové vrstvy ve stávající výšce a šířce. 

Starosta dodal, že není důvod tuto smlouvu neschválit. Bez připomínek, přistoupilo se 

k hlasování o schválení této smlouvy.  
 

Výsledek hlasování 

PRO:  7 

PROTI:  0 

ZDRŽELO SE:  0 

Zastupitelstvo obce Písečná schválilo Smlouvu o právu provést stavbu se Správou silnic 

Moravskoslezského kraje, p.o., IČO 00095711 se sídlem Úprkova 795/1, 702 23 Ostrava, 

týkající se stavby „Oprava silnice III/01150 Písečná“. Časový harmonogram zatím není 

znám.  

 

 

 

Informace o rozhodnutí Zákazu odstřelu vlka obecného 

Starosta informoval o rozhodnutí Krajského úřadu o nepovolení eliminace vlka obecného a 

odvolání Advokátní kanceláře Hajduk & partneři proti tomuto rozhodnutí.   

Bez usnesení.   

 

Zápis z jednání byl vyhotoven dne 15. 12. 2022 

Materiály pro jednání Zastupitelstva obce jsou k nahlédnutí na obecním úřadě. 

 

 

 

Starosta obce:    Bc. David Ćmiel  ……………………………. 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:   Tomáš Benek      ……………………………. 

 

 

  

Ing. Radek Byrtus    ……………………………. 

 



   

 

Zapisovatelka zápisu:   Petra Rathouská   …………………………… 


